
                                          

Alingsås Vårgårda Discgolf 

Protokoll årsmöte 2024-02-24  
 
Tid och plats:  

24 Februari 13:00, Lendalsskolans personalrum, Norra Strömgatan 19, Alingsås 

Närvarande: 

Magnus Andreasson 
Michael Arnoldsson 
Amy Fredriksson 
Mats Hjerpe 
Inge Johansson 
Ulf Karlsson 
Johan Johnsson  
Karolina Lundin 
Svante Möller 
Magnus Öman 
Ellinor Rosenious 
Ted H Persson 
Isak Heijbel 
Jesper Lindblad 

1. Fastställande av röstlängd för mötet 
Alla har rösträU. 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
Inge valdes Wll mötets ordförande och Svante valdes Wll mötets sekreterare. 

3. Val av protokolljusterare och rösträknare.  
Ted Persson valdes. 

4. Fråga om mötet har utlysts på räC säC.  
Mötet svarade ja. 

5. Fastställande av föredragningslista. 
Fastställdes. 

6. MedlemsinformaHon om utvecklingen av banorna 
a. Kesberget 

Magnus A pratade lite om banan. För året är det mest underhåll och korta utkast som 
planeras.  

b. Nolhaga 
Svante drog vad som hänt under året och vad som planeras för nästa år. KorXaUat; 
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Översiktstavla, nya skyltar och korgar saUes upp under året. EU nyU hål 1 anlades plus några 
andra förändringar. Under nästa år behövs håltavlorna för korta utkasten säUas upp och några 
utkast behöver maUor. En ny banansvarig för Nohaga behövs.  

c. Hjortgården 
Johan och Magnus pratade om banan. Den nya 18-hålaren är princip klar nu, bara hål 15 som 
behöver färdigställas. L-utkastet behöver flyUas och en del arbetsdagar kommer aU behövas. 
Vi har visat banan för Anna på kommunen och fåU ok. Diskussion har också tagits med 
påverkade markägare och det verkar som om vi nåU samsyn e_er aU vi gjort en del 
förändringar. Invigning planeras Wll 11 maj. 

7.  Rapport från arbetsgrupper 
a. TävlingskommiUén 

Det kommer aU bli en tour på Hjortgården. Troligen sommartouren måndagar på Hjortgården, 
Wsdagar på Kesberget och torsdagar på Nolhaga. Det finns en lista på vilka tävlingar som 
planeras på våra banor, se Facebook. 

b. Sponsorgruppen 
Det finns potenWal för fler företag. Tipsa gärna dom företag ni känner Wll. 

8. Styrelsens verksamhetsberäCelse med årsredovisning/årsbokslut för det senaste 
verksamhets/räkenskapsåret. 

Inge gick igenom verksamhetsberäUelsen och denna godkändes. Mats gick igenom ekonomin. 

9. Revisorernas beräCelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets/
räkenskapsåret. 

Ellinor gick igenom revisionsberäUelsen från Karolina och denna rekommenderar aU styrelsen får 
ansvarsfrihet. 

10.Fråga om ansvarsfrihet, för styrelsen, för den Hd revisionen avser.  
Mötet svarade ja. 

11.Fastställande av medlemsavgiQer för 2025. 
Styrelsen föreslår en höjning av medlemsavgi_en. 50 kr kvarstår för juniorer (tom det år man fyller 18), 
senior höjs från 150 Wll 200 kr och familjemedlemskap höjs från 300 Wll 400 kr. Förslaget fastställdes av 
mötet. Styrelsen fick med sig aU undersöka om yUerligare höjningar behövs för aU kunna Wllgodose 
akWvitetsbehovet. 

12.Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av ekonomisk plan för kommande 
verksamhets-/räkenskapsår. 

Inge gick igenom verksamhetsplanen och budgeten. EU Wllägg gjordes i budgeten om 10 000 kr för 
träningsverksamhet. Budgeten och verksamhetsplanen godkändes av mötet. 
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13.Behandling av styrelsens förslag och i räC Hd inkomna moHoner. 
a. Inga moWoner. 

14.Val av 
Ulf gick igenom valberedningens förslag. 

a. föreningens ordförande för en Hd av två år;  
Ellinor Rosenius har eU år kvar på siU förordnande. 

b. halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en Hd av två år; 
Kassör Mats Hjerpe har 1 år kvar. 
För Alingsås sekWonsstyrelse valdes: Magnus Öhman 1 år, Jesper Lindblad 2 år, Johan 
Johnsson 2 år. 
För Vårgårda sekWonsstyrelse valdes: Kim Arvidson 1 år och Magnus Andreasson 2 år. 
Oskar Johansson har 1 år kvar. 

c. en revisor för en Hd av eC år. I deCa val får inte styrelsens ledamöter delta; 
Karolina Lundin valdes. 

d. 2 ledamöter i valberedningen för en Hd av eC år, av vilka en ska utses Hll 
ordförande 
Styrelsen föreslår aU Ulf Karlsson samt Nina Persson-Hedström väljs Wll valberedningen. 
Mötet valde Ulf (ordförande) och Nina. 

15.Eventuella övriga frågor som anmälts under punkt 5. 
a. Uppstyrda träningar 

Jesper Lindblad har ambiWonen aU ta tag i deUa för juniorer. 
b. Samarbete med Skogshjortarna kring stugan på Hjortgården 

Styrelsen skall kolla på deUa. 
c. Frivillig greenfee 

Vi bör säUa upp QR-koder på banorna 
d. Överblivna korgar 

Styrelsen får ta med sig aU WUa på deUa. Vi bör dock ha ca 5 korgar Wllgängliga för t.ex. 
Alingsås Open. 

Underskrifter: 
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Inge Johansson, ordförande    Ted Persson, justerare 

Alingsås Vårgårda Discgolf Protokoll Årsmöte 2024-02-24 Sida  av 4 4


	Fastställande av röstlängd för mötet
	Val av ordförande och sekreterare för mötet.
	Val av protokolljusterare och rösträknare.
	Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt.
	Fastställande av föredragningslista.
	Medlemsinformation om utvecklingen av banorna
	Rapport från arbetsgrupper
	Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning/årsbokslut för det senaste verksamhets/räkenskapsåret.
	Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets/räkenskapsåret.
	Fråga om ansvarsfrihet, för styrelsen, för den tid revisionen avser.
	Fastställande av medlemsavgifter för 2025.
	Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av ekonomisk plan för kommande verksamhets-/räkenskapsår.
	Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner.
	Val av Ulf gick igenom valberedningens förslag.
	föreningens ordförande för en tid av två år;  Ellinor Rosenius har ett år kvar på sitt förordnande.
	halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av två år; Kassör Mats Hjerpe har 1 år kvar. För Alingsås sektionsstyrelse valdes: Magnus Öhman 1 år, Jesper Lindblad 2 år, Johan Johnsson 2 år. För Vårgårda sektionsstyrelse valdes: Kim Arvidson 1 år och Magnus Andreasson 2 år. Oskar Johansson har 1 år kvar.
	en revisor för en tid av ett år. I detta val får inte styrelsens ledamöter delta; Karolina Lundin valdes.
	2 ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en ska utses till ordförande Styrelsen föreslår att Ulf Karlsson samt Nina Persson-Hedström väljs till valberedningen. Mötet valde Ulf (ordförande) och Nina.
	Eventuella övriga frågor som anmälts under punkt 5.
	Uppstyrda träningar Jesper Lindblad har ambitionen att ta tag i detta för juniorer.
	Samarbete med Skogshjortarna kring stugan på Hjortgården Styrelsen skall kolla på detta.
	Frivillig greenfee Vi bör sätta upp QR-koder på banorna
	Överblivna korgar Styrelsen får ta med sig att titta på detta. Vi bör dock ha ca 5 korgar tillgängliga för t.ex. Alingsås Open.

